
2017D15556 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de brief van de Minister 
van Financiën van 11 april 2017 met een reactie op de motie van het lid 
Vermue c.s. over een onderzoek ter versterking van het budgetrecht van 
de Staten-Generaal (Kamerstuk 34 426, nr. 31) de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de Minister van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Nr Vraag 
1 Waarom heeft u in het door de motie Vermue c.s. gevraagde 

onderzoek niet gebruik gemaakt van inzichten die buiten de 
rijksoverheid leven? 

2 Bent u bereid om het voorliggende onderzoek uit te breiden met 
inzichten van buiten het ministerie, bijvoorbeeld door wetenschap-
pers en/of andere deskundigen? 

3 Ziet het kabinet mogelijkheden om de Kamer in het lopende 
begrotingsjaar een betere controle op de premie-gefinancierde 
sectoren te kunnen laten uitoefenen? 

4 Welke mogelijkheden ziet u tot het vereenvoudigen van de 
financieringsstromen bij de premie-gefinancierde uitgaven, zodat 
het inzicht in parlement én samenleving vergroot kan worden? 

5 Bemoeilijkt het feit dat heffingskortingen in mindering worden 
gebracht op de premieopbrengsten AWBZ de controlerende taak 
van de Kamer? Kunt u uw antwoord toelichten? 

6 Zijn wijzigingen in de heffingskortingen van invloed op het bedrag 
aan heffingskortingen dat in mindering wordt gebracht op de 
premieopbrengsten AWBZ? Kan het antwoord worden toegelicht? 

7 Welke heffingskortingen worden in mindering gebracht op de 
premieopbrengsten AWBZ? 

8 Waarom worden heffingskortingen in mindering gebracht op de 
premieopbrengsten AWBZ? 

9 Is het toegestaan dat heffingskortingen in mindering worden 
gebracht op de premieopbrengsten AWBZ? 

10 Kan worden aangegeven wat de consequenties zijn wanneer 
voortaan niet langer heffingskortingen in mindering worden 
gebracht op de premieopbrengsten AWBZ? 

11 In hoeverre komt het bij andere premieopbrengsten voor dat er 
heffingskortingen op in mindering worden gebracht? Is het feit dat 
op de premieopbrengsten AWBZ heffingskortingen in mindering 
worden gebracht in die zin uniek? Kan het antwoord worden 
toegelicht? 

12 Waarom zou het onder het budgetrecht brengen van de uitgaven 
zorgsector een grote stelselwijziging in de zorg vereisen? 

13 Welke stelselwijziging in de zorg is nodig om de uitgaven 
zorgsector onder het budgetrecht te brengen? 

14 Acht het kabinet het van belang dat de Kamer inzicht krijgt in de 
wijze waarop zorgverzekeraars de zorgpremie en/of de vereve-
ningsbijdrage aanwenden? Zo ja, verschaft de jaarlijkse rapportage 
van de toezichthouder de Kamer genoeg inzicht? 

15 Hoe wordt voorkomen dat een steeds groter deel van de collec-
tieve uitgaven niet onder het budgetrecht valt? 

16 Op blz. 10 wordt valt te lezen dat «de premiemiddelen financieren 
specifieke fondsen waarmee het kabinet sociale uitkeringen 
verstrekt of zorguitgaven worden verricht. Deze middelen gaan 
rechtstreeks naar de fondsen dan wel rechtstreeks naar de 
zorgverzekeraar.» Klopt dat wanneer het gaat om de premieop-
brengsten AWBZ en de heffingskortingen die daarop in mindering 
worden gebracht?
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